
 

 

Deltagere: 

Fra Bestyrelsen: Morten, Brian, Peter 

Kasserer: Bente 

Rally: Kim 

Håndbold: Eva 

Badminton: Magrethe 

Fodbold: Paw 

Skater: Karen & Lotte 

Tennis: Anders 

Gymnastik: Lotte 

Søsport: Jørgen 

Svømning: Tom 

 

1: Fodboldformand 

Paw er pt fodboldformand men ønsker at stoppe efter forårssæsonen 2020. 

Vi skal have fundet en ny fodboldformand. Fodboldudvalget har pt ingen emner. Folk blev 

opfordret til, at høre rundt omkring om der var nogen som kunne have interesse i, at påtage sig 

opgaven. Paw vil være med i overdragelsesperioden i første halvår af 2020.  

 

2: Forretningsfører 

Vi skal stoppe med, at udstede gavekort internt imellem sportsudvalgene. 

Ønsker man som træner/holdleder at blive medlem af en idrætsgren som “betaling” for sin hjælp 

skal der være styr på det praktiske, så man kan booke baner plads hvor det er påkrævet (tennis, 

søsport, motion) 

 

Husk faktura og kursusbeskrivelse skal sendes til kassereren når udvalgene sender folk på kursus. 

Udvalg skal huske at aflevere boner efter indkøb i Brugsen/spar og andre steder. 

Ans IF`s konto slettes i Brugsen, og de enkelte udvalg skal fremadrettet bruge deres egen konto 

og kort. 

 

Udvalgene skal huske, at få børneattester fra de nye trænere og hjælpere. 

 

3: Conventus kursus 

Der tilbydes kursus i conventus til trænere/ledere. 

Kan vi samle folk nok kan vi eventuelt få et kursus til Ans. 

 

4: Budgetter for 2020 

De forskellige udvalg skal sørge for, at få sendt budgetter for 2020 sæsonen til bestyrelsen. 

 

5: Søgning af midler. 

Alle udvalg opfordres til, at søge diverse fonde. Jørgen fra søsport vil gerne være behjælpelig med, 

at udfylde ansøgningerne. Ans IF har før med stor succes hente mange penge til klubben via 

fonde. 



 

 

 

 

6: Sponsorudvalg. 

Ans IF`s sponsorudvalg kommer fremadrettet til, at bestå af Morten Bjelke, Line Krog Pedersen, og 

Ninna Brandt. 

 

Ans IF`s aftale med OK opsiges med udgangen af år 2019. Årsagen til, at aftalen opsiges er, at vi i 

Ans IF ikke kan finde frivillige til, at varetage de opgaver som OK ønsker vi varetager for, at 

modtage sponsoratet. 

Badminton og MTB tager de sidste 2 vagter med salg af OK kort.  

 

Udvalgene skal huske at informere sponsorudvalget, hvis udvalgene selv finder nogle sponsorer. 

Vi vil forsøge at ensrette sponsoraterne og gøre det mere gennemskueligt. 

 

7: Strategi for frivillige. 

Ans IF får 3 hovedfokus områder hvor vi skal bruge frivillige. Det bliver Rally, Pramdragerfest, og 

Tange Sø Festival. Derudover skal der muligvis bruges lidt hjælp ved Open By Night. 

Både Ans IF`s medlemmer, og ungdomsmedlemmernes forældre vil blive bedt om, at støtte op. 

Der nedsættes et udvalg som skal udarbejde en plan for, hvordan frivillige skal rekrutteres 

fremadrettet. 

Morten Overgaard, Lotte Blichfeldt, Paw Milton Nielsen, og Peter Lindhard har meldt sig til 

udvalget. Repræsentanter fra events er: Morten Overgaard (Pramdragerfesten), Torben Nielsen 

(Tange Sø Festival) og Kim Rene Jensen (Rally). 

 

8: Møde med Udvalg. 

Det blev besluttet, at der fremadrettet afholdes møde med deltagelse af Ans IF`s bestyrelse og 

udvalgsformændene 2 gange årligt (forår og efterår). 

 

Referater fra Bestyrelsesmøderne vil fremadrettet blive tilsendt til alle udvalgsformændene. 

 

9: Fest for de frivillige: 

Årets fest for de frivillige afholdes på fredag i AIKC. 

Der pt knap 40 tilmeldte. 

 

 

Referent Peter Lindhard 


